
Van: Commissie VWS <cie.vws@tweedekamer.nl>  
Verzonden: donderdag 4 februari 2021  
Onderwerp: SPOED [E-MAILPROCEDURE] Verzoek van het lid Van Gerven (SP) om een reactie op de 
brief inzake 2 x 900 vaccins voor vaccinatiestudie bij kanker 
 
Geachte (plv.) leden van de commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport, 

  

Hierbij ontvangt u een verzoek van het lid Van Gerven (SP) om de minister van Volksgezondheid, Welzijn 
en Sport namens de commissie voor VWS met spoed om een reactie te vragen of de twee maal 900 
vaccins die op korte termijn nodig zijn, inderdaad ter beschikking kunnen komen voor het onderzoek, om 
dit zo spoedig mogelijk te kunnen starten. Dit naar aanleiding van onderstaande brief aan de commissie 
over de VOICE-studie naar de werking van Covid-19 vaccins.  
 
Zie onderstaande e-mail voor het volledige verzoek.   
 

U wordt verzocht uiterlijk vandaag, donderdag 4 februari 2021, om 17.00 uur aan te geven of u met dit 

verzoek kunt instemmen. Ik verzoek u via ‘allen beantwoorden’ op dit e-mailbericht te reageren.  

 

Spoedig na afloop van de termijn van deze e-mailprocedure zal ik u informeren over de uitkomst 

hiervan.*  

Met vriendelijke groet, 

Henriette Krijger 

Adjunct-griffier vaste commissie voor VWS 
Tweede Kamer der Staten-Generaal 

 
 
 
*Toelichting 
 De e-mailprocedure is geregeld in artikel 36, vierde lid, van het Reglement van Orde, luidende:  
4. Indien een voorstel eenvoudig en spoedeisend van aard is, kunnen de leden van de commissie langs schriftelijke 
weg over dat voorstel besluiten. De voorzitter van de commissie beslist of een voorstel eenvoudig en spoedeisend van 
aard is. Het besluit, bedoeld in de eerste volzin, wordt genomen als ware de Kamer in voltallige samenstelling bijeen en 
zou zij stemmen als bedoeld in artikel 69, derde lid. 
Dit betekent dat in een e-mailprocedure een voorstel is aangenomen indien het door een absolute Kamermeerderheid 
wordt gesteund. 

 
 

 

Onderwerp: Spoedprocedure reactie minister op Brief voor minister De Jonge en mevrouw Van 
Diemen inzake 900 vaccins voor vaccinatiestudie bij kanker 
Urgentie: Hoog 
 
Graag zou ik een spoedprocedure willen starten inzake de volgende brief die wij hebben ontvangen 
over de VOICE-studie naar de werking van covid-19 vaccins bij mensen die worden behandeld met 
chemo- of immunotherapie. Er is toestemming voor het onderzoek via ZONmw en financiering, maar 
daarvoor zijn op zeer korte termijn 2 maal 900 vaccins voor nodig. Namens de commissie zou ik met 
spoed om een reactie van de minister van VWS willen vragen of deze vaccins inderdaad ter 
beschikking kunnen komen voor dit onderzoek.  
 

Met vriendelijke groet, 



Henk van Gerven   

Kamerlid 
SP 
Tweede Kamer der Staten-Generaal 

 
Van: Commissie VWS <cie.vws@tweedekamer.nl>  
Verzonden: woensdag 3 februari 2021  
Onderwerp: Brief voor minister De Jonge en mevrouw Van Diemen inzake 900 vaccins voor 
vaccinatiestudie bij kanker 
 
Onderwerp: Brief voor minister De Jonge en mevrouw Van Diemen inzake 900 vaccins voor 
vaccinatiestudie bij kanker 
 
Geachte leden van de Tweede Kamer, 
 
Graag vraag ik uw aandacht voor bijgaande brief die wij vandaag hebben verstuurd aan minister De 
Jonge. Er staat in Nederland een veelbelovend onderzoek klaar om te starten naar de werking van 
het COVID-vaccin bij kankerpatiënten die worden behandeld met chemo- en/of immunotherapie. De 
eerste resultaten van dit onderzoek kunnen reeds in april (!) opgeleverd worden. Indien nodig kan 
dan het vaccinatieprogramma voor de kwetsbare, immuungecompromitteerde kankerpatiënten dan 
nog aangepast worden.  
 
Het onderzoek wordt uitgevoerd door een groep toponderzoekers/-artsen op het gebied van 
oncologie, virologie en vaccinatie in drie grote oncologische centra. ZONMW financiert het 
onderzoek. VWS moet voor dit onderzoek vaccins leveren voor 900 mensen: VWS is ook al lange tijd 
betrokken bij de ontwikkeling van het onderzoek. Echter, op dit moment stokt het proces bij VWS en 
wij begrijpen niet goed waarom, behalve dan uiteraard de uitdagingen waar het ministerie voor 
staat. Dit onderzoek vraagt slechts om een klein aantal vaccins, maar de resultaten kunnen groot zijn, 
zowel voor de mensen met kanker als het vaccinatieprogramma. Ook vanuit internationaal 
perspectief wordt met grote belangstelling naar dit onderzoek gekeken. De urgentie is groot. Wij 
hebben daarom de minister gevraagd om dit proces snel vlot te trekken. Mocht u in deze iets kunnen 
of willen betekenen, dan zouden wij dat uiteraard zeer op prijs stellen. 
 
Bij voorbaat veel dank, 
Hartelijke groet, 
Namens de Nederlandse kankerpatiëntenorganisaties, 
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